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Abstract (en)
Applicator device for volatile cosmetics of the type known by the name of mascara, eye-liner, and the like, characterised in that it comprises a casing
(1) which is open at its base, forming, at its top, a neck (4) and a drier (5), the casing (1) being closed by a foot (9) possessed by a reservoir (6)
which is engaged and fixed in a leak-tight manner in the casing (1) whose neck (4) receives a cap (11) forming a rod (13) extended by an applicator
(14) for the cosmetic product contained in the reservoir (6). <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif applicateur pour cosmétiques volatils du genre connu sous le nom de mascara, eye-liner et analogues, caractérisé en ce qu'il comporte
une enveloppe (1) ouverte à sa base et formant à son sommet un goulot (4) et un essoreur (5), l'enveloppe (1) étant fermée par un pied (9) que
comporte un réservoir (6) qui est engagé et fixé de façon étanche dans l'enveloppe (1) dont le goulot (4) reçoit un capuchon (11) formant une tige
(13) prolongée par un applicateur (14) du produit cosmétique contenu dans le réservoir (6).
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